
Protokół Nr 32 
z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie odbytego 
w dniu 20 listopada 2008r. 

 
Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Józef Migdałek. 
 
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Informacja dotycząca realizacji bieżących zadań przez opiekę społeczną.  
2. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Strykowie.  
3. Sprawy różne.  

 
Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1.  
Informację przedstawiła Pani Jadwiga Supernak – pracownik MGOPS w Strykowie i 
poinformowała o przyjętym planie finansowym na poszczególne zasiłki oraz ich wykonanie 
od miesiąca stycznia do września 2008r. (informacja w załączeniu do protokołu). 
Radny Witold Śliwkiewicz zapytał, czemu jest tak słaba informacja o pozyskiwaniu żywności 
z Unii Europejskiej, przypomniał, że wcześniej żywność była wydawana w Bratoszewicach i 
w Dobrej, obecnie tylko w Strykowie.  
Pani Supernak odpowiedziała, że pytanie to nie dotyczy Ośrodka Pomocy Społecznej, 
ponieważ Ośrodek nie dystrybuuje żywności, zajmuje się tym jedno ze Stowarzyszeń 
działających na terenie Gminy Stryków, ośrodek o rozprowadzeniu żywności dowiaduje się w 
ostatniej chwili i nie jest za te akcje odpowiedzialny, nie ma wpływu na przeprowadzenie 
akcji, pytanie winno być skierowane do stowarzyszenia.  
Radny Śliwkiewicz poinformował, że zwracając się z pytaniem do Stowarzyszenia odesłany 
został do Ośrodka Pomocy Społecznej.  
Pani Supernak odpowiedziała, że Ośrodek nie zna daty transportu oraz nie wie, co wchodzi w 
skład transportu.  
Pani Anna Sasin Sekretarz Urzędu powiedziała, że komunikowanie się może odbywać się 
przez Ośrodek Pomocy, który może z własnej woli zorientować się o terminach dostaw 
żywności, chodzi przecież o ludzi biednych i pokrzywdzonych. 
Pani Supernak powiedziała, ze Ośrodek nie powinien wykonywać za kogoś pracy, jeżeli 
Ośrodek wie o terminie dostawy żywności to powiadamia ludzi przez sołtysów. 
Radny Grzegorz Kozłowski powiedział, że jest zdumiony taka postawą, ponieważ w 
stowarzyszeniu pracują ludzie na wolontariacie, rozumie, że to nie rola Ośrodka, ale pomóc 
można, dobrze, że jest takie stowarzyszenie, a urzędnicy są po to, aby pomagać, radny nie 
widzi problemu, aby spotkać się i pomóc.  
Przewodniczący Komisji podsumowując dyskusje powiedział, że chodzi o pomoc ludziom 
pokrzywdzonym, Ośrodek powinien tym bardziej się zająć i tym tematem zainteresować. 
Następnie Przewodniczący Komisji zapytał ile na terenie gminy Stryków jest osób ubogich, 
bezdomnych, czy Ośrodek Pomocy ma rozeznanie w tym temacie.  
Pani Supernak odpowiedziała, że wszyscy klienci są zaopatrzeni w opał na zimę.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że Komisje interesuje to, aby bezdomni nie chodzili po 
ulicach, trzeba zrobić rozeznanie ile osób jest biednych, bez opału, gdzie nadużywają 
alkoholu, gdzie, są osoby starsze, bez wizyt lekarzy, chodzi o to, aby nie zostawić takich 
ludzi. Z uwagi na nieobecność pani kierownik Bożeny Chojnackiej Przewodniczący poprosił 
o dokonanie takiego rozeznania, aby w okresie zimy nie było przykrych niespodzianek.  
 

 



2 
 
Przewodniczący podkreślił jeszcze raz, że człowiek, który przychodzi do Ośrodka powinien 
być grzecznie i uprzejmie obsłużony, dobrze poinformowany, ponieważ przychodzi wtedy, 
gdy jest do tego zmuszony.  
Przewodniczący poinformował, że Komisja przyjęła informacje o realizacji bieżących zadań 
opieki społecznej.  
 
Ad. 2.  
Pani Sekretarz Urzędu zaprezentowała projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez gminę Stryków na 2009 rok, poinformowała o zmianach, jakie zostały 
dokonane w nowym projekcie. 
Pani Renata Walczak –Przewodnicząca ZNP oddział w Strykowie poinformowała, że 
zaprezentowany regulamin został zaakceptowany przez ZNP oraz Solidarność, powiedziała, 
że jest dobra współpraca z panią Sekretarz, z inspektorem oświaty.  
 
Komisja po zapoznaniu i przeanalizowaniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 
placówkach oświatowych prowadzonych przez gminę Stryków na 2009 rok. 
Głosowanie: 5 głosów za 
                     0 głosów przeciw 
                     0 głosów wstrzymujących się  
 
Następnie Pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza M-G Stryków zaprezentowała 16 
projektów uchwał w sprawie ustanowienia i zniesieni urzędowych nazw miejscowości. 
Przewodniczący Komisji powiedział, że projekty są niekompletne, bo są bez podpisu 
mecenasa, ale Komisja się nimi zajmie i zaopiniuje.  
Pani Burmistrz poinformowała, że podpis mecenasa zostanie uzupełniony do czasu wysyłania 
projektów na sesję, poza tym jest komplet dokumentów: uchwała RM o przeprowadzeniu 
konsultacji, protokół z zebrania, lista obecności, opinia Starosty, mapka.  
 
Komisja zapoznała się z następującymi projektami uchwał i wydała pozytywną opinię:  

• W sprawie wystąpienia o ustalenie urzędowej nazwy miejscowości „Wrzask”; 
• W sprawie wystąpienia o ustalenie urzędowej nazwy miejscowości 

„Sosnowiec Pieńki”; 
• W sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości „Nowa- 

Zelgoszcz” i „Mała- Zelgoszcz”; 
• W sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości „Nowy- 

Gozdów” i „Stary-Gozdów”; 
• W sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości 

„Romanów”; 
• W sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości „Kalinów- 

Kolonia”, „Nowy -Kalinów” i „Stary -Kalinów”; 
• W sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości „Młynek” 

i „Dobra-Poduchowna”; 
• W sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości 

„Witanówek”; 
• W sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości 

„Tymianka-Mała”; 
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• W sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości 

„Warszewice- Małe”; 
• W sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości 

„Woliska”; 
• W sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości 

„Sosnowiec- Dolny” i „Sosnowiec- Górny”; 
• W sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości 

„Kazimierzów” i „Warszewice- Polesie”; 
• W sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości 

„Brzedza”; 
• W sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości „Sujki”; 
• W sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości 

„Niesułkowskie- Działki” – radna Anna Ślęzak powiedziała, że w tym 
projekcie nie zgadza się obręb geodezyjny, ponieważ Niesułkowskie działki 
obejmuje obręb Niesułków Kolonia.  

Komisja wnioskuje jednocześnie o dokonanie w/w projekcie uchwały poprawek dot. 
obrębu geodezyjnego.  
 
Następnie radny Grzegorz Kozłowski mówił o projekcie uchwały w sprawie 
współpracy z organizacjami pozarządowymi, zwrócił się do Przewodniczącego 
Komisji z zapytaniem, czy Komisja mogłaby się spotkać w przerwie sesji i 
zaopiniować projekt uchwały, który będzie przygotowany.  
Przewodniczący Komisji wyraził zgodę.  
 
Pani Sekretarz urzędu poinformowała o spotkaniu z przedstawicielem stowarzyszenia, 
które zakłada środowiskowe domy pomocy społecznej dla osób niepełnosprawnych, 
stowarzyszenie działa, jako fundacja, bez udziału gminy, gmina ma tylko 
zabezpieczyć lokal o powierzchni ok. 400 m2, utrzymanie takiego domu z funduszy 
fundacji. Pani Sekretarz poinformowała, że na terenie naszej gminy jest ok. 50 osób 
niepełnosprawnych, trzeba zastanowić się nad lokalizacją.  
Radny Witold Śliwkiewicz zapytał Pani Burmistrz czy będzie druga sygnalizacja 
świetlna w Bratoszewicach.  
Pani Burmistrz odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy nie wie, może to będą światła 
pulsujące.  
Następnie Przewodniczący Komisji odczytał list gratulacyjny skierowany do dyrekcji 
Zespołu Szkół Rolniczych w Bratoszewicach podpisany przez radnego Witolda 
Śliwkiewicza.  
 
Radny Grzegorz Kozłowski powiedział, że nie do końca zgadza się z treścią listu, 
ponieważ na pochwalę nie zasługuje fakt zniszczenia obiektu sportowego na terenie 
tej szkoły, to jest żenujące, mówił radny, bo były czasy, kiedy można było utrzymać 
ten obiekt, były prace społeczne, sam próbował ratować ten obiekt, przyznaje szkole 
honor, ale zniszczony obiekt sportowy przez szko łę i tamtejszą społeczność nie dodaje 
splendoru, żaden z dyrektorów po Panu Chojnackim nie zadbał o ten obiekt, jego 
następcy nie interesowali się obiektem, jego zniszczenie obniża notę szkole, za 
doprowadzenie obiektu do zniszczenia nie możemy chwalić tej szkoły.  
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Radny Śliwkiewicz odnosząc się do wypowiedzi radnego Kozłowskiego powiedział, 
ze zna historię i przedstawiony temat, dobrze, że radny oddzielił szkołę od obiektu 
sportowego, gdy szkoła podlegała pod Ministerstwo Rolnictwa to środki na obiekt 
były, kiedy skończyły się te czasy obiekt popadł w ruinę.  
 
Przewodniczący Komisji mówił, że dobrze, że radni widzą te problemy, które się 
aktualnie dzieją. Następnie Przewodniczący poruszył temat z poprzedniego 
posiedzenia dot. sprawozdań klubów sportowych ze swojej działalności.  
 
Radny Grzegorz Kozłowski powiedział, że przeanalizował te sprawozdania i wie jak 
to wygląda od podstaw. 
Przewodniczący Komisji poprosił pana Kozłowskiego o poinformowanie członków 
Komisji na temat wypłat premii dla piłkarzy MKS Zjednoczeni Stryków.  
Pan Grzegorz Kozłowski poinformował, że na każdym meczy wymagana jest opieka 
przed medyczna, nie było chętnych pielęgniarek do jej zabezpieczenia, więc 
uprawnienia zrobił sam Pan Kozłowski, jako prezes Klubu, jeśli chodzi o wypłatę 
środków pieniężnych to dzieci, młodzież i drużyna A- klasa w ogóle nie mają 
wypłacanych pieniędzy, IV liga opłacana jest przez sponsorów, piłkarze z tej drużyny 
trenują 4 razy w tygodniu plus mecz, opłacana jest odnowa biologiczna oraz zwrot 
kosztów dojazdów, rehabilitacja oraz premie ufundowane przez sponsora, w IV lidzie 
jest najwięcej wychowanków z młodszych drużyn, klub ma kilku mniejszych 
sponsorów.  
Przewodniczący Komisji poinformował, że temat ten dziś zostanie zakończony, jest 
jedno centrum piłkarskie i to jest dobra sytuacja, rozkręcają się inne kluby wiejskie i 
stowarzyszenia, rozgrywek sportowych jest coraz więcej.  
 
Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała E. Tomczak.  
 

 
 

  
                                             Przewodniczący  

                                                   Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu,  
                                                  Turystyki i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie  

 
 

                                                                                          Józef Migdałek 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 


